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Kundeundersøkelsen 2020:

De mest fornøyde togkundene i Vy finner vi på 
Gjøvikbanen. Kundetilfredsheten der er på 80 
poeng, opp 6 poeng fra høsten 2019.

Statsbudsjettet 2021:

Prosjektene (krysningsspor, ERTMS mm) som skal 
sikre timesfrekvens mellom Gjøvik og Oslo fra 
desember 2022, følges opp. I innspill til ny NTP 
omtales dette som bundne prosjekter.

Tidlig morgentog til Gjøvik:

Viktig sak som Jernbanedirektoratet er klar over. De 
vil følge opp saken i forbindelse med Trafikkpakke 4 
og statsbudsjettet for 2023, men det er 
utfordringer.



T I LTA K E N E  P Å  G J Ø V I K B A N E N  I  D E TA L J

Er det nå bevilget nok, og igangsatt de tiltak som skal gi timesfrekvens Gjøvik-Oslo fra 2022?

• Tiltakene som kreves for å oppnå ny rutemodell på Gjøvikbanen (inkl. timefrekvens til Gjøvik) er 
ERTMS, Reinsvoll kryssingsspor, oppgradert Nittedal stasjon (forlengelse av kryssingsspor og 
plattformer), oppgradert Jaren stasjon (plattformer og planskilt forbindelse) samt utvidet 
togparkering ved Jaren og Gjøvik. Prosjektene følger fastlagt plan.

Hva er status for planleggingen av de ulike tiltakene? 

• Bane NOR rapporterer at disse prosjektene er i rute, med ferdigstillelse i løpet av 2021 og 2022. 
Entreprisearbeidene er startet opp eller vil bli startet opp tidlig i 2021. 

Trafikkpakke 4:

• Konkurransegrunnlaget skal være klart i første kvartal 2021, kontrakten tildeles tidlig i 2022 og 
oppstart blir ved ruteterminskiftet i desember 2023 (R24). 

• Tilbudsforbedringen (timesfrekvensen) på Gjøvikbanen fra desember 2022 (R23) vil bli realisert 
innenfor inneværende trafikkavtale med Vy Gjøvikbanen AS (endringsavtale). 

• Ruteplanprosessen for R23 er nå under forberedelse i samarbeid mellom Vy Gjøvikbanen AS, Bane 
NOR og Jernbanedirektoratet.

• Eventuelt økt budsjettbehov for offentlig kjøp av persontransport vil søkes innarbeidet i 
Statsbudsjettet for 2023. 

• Jernbanedirektoratet: Ønsket om at første morgentog skal ankomme Gjøvik ca kl 07:45 er notert og 
søkes innarbeidet i statsbudsjettet for 2023. 
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Stor-Oslo Nords mål for Gjøvikbanen:

• Planlegging av ny trase og dobbeltsporet bane på strekningen Oslo S – Roa, med spesiell 
prioritet Oslo S-Nittedal, tas inn i NTP.

Status så langt i Jernbanedirektoratets og Bane NORs prioriteringer og innspill til NTP:

Ingen innspill fra JDIR om planlegging av nytt dobbeltspor på Gjøvikbanen. 
Dette kan iverksettes av JDIR uten at det står i NTP, men bestillingen må 
komme fra samferdselsdepartementet.

Det gjenstår derfor et viktig politisk arbeid med denne saken!!!



S TO RT I N G E T S  V E D TA K  AV  
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En helhetlig utbygging av Rv4, med spesiell prioritet;

• Ny fire-felts veg på strekningen Raufoss-Gjøvik–Mjøsbrua, med tunnel under Gjøvik.

• Ny vegløsning på Rv4 Nittedal-Oslo, inkl. tunnel under Rotnes.

Status for Rv4 i NTP-prosessen:

• Vi venter på regjeringsbehandling og stortingsbehandling.

• INGENTING ER AVGJORT!!!





N Y E  V E I E R S  I N N S P I L L  
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Nye Veier AS har i sine 
innspill prioritert rv4 i 
Gruppe 1, dvs. blant de 
prosjekter de mener er 
samfunnsøkonomisk mest 
lønnsomme, og som de kan 
gjennomføre ved en 
videreføring av den årlige 
rammen de allerede får fra 
staten.



N Y E  V E I E R S  O P P D AT E RT E  P R I O R I T E R I N G



N Y E  V E I E R  A S :  N Y T T E  O G  K O S T N A D  RV 4

• Total trafikkantnytte på strekningen er beregnet til 22,5 mrd. kroner. 

• Nye Veier estimerer kostnaden på tiltaket til 21,7 mrd. kr, som resulterer i en 
positiv netto nytte på 7,9 mrd. kroner. 

• Mernytten på strekningen er betydelig grunnet effekten tiltaket har på bo- og 
arbeidsmarked, denne er beregnet til ca. 4,2 mrd. som gir en samlet netto nytte 
på 12,1 mrd. kroner.

• Forventet verdi av økningen i komfort for trafikantene på strekningen er beregnet 
til en verdi av 3,0 mrd. kroner., som kommer i tillegg til en allerede positiv netto 
nytte. 

Kilde: Nye Veier AS, innspill til SD 15. oktober, s. 67-68
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D E TA L J E N E  I  V E G V E S E N E T S  P L A N

Kilde: SVV, 15.10. til SD, side 20



S V V:  A M B I S I Ø S  T E K S T  – M E N  L A N G S I K T I G  P L A N

Kilde. SVV, 15.10. til SD, side 22



N A S J O N A L B E T Y D N I N G

• Behov for å knytte det sentrale 
Østlandet sammen og redusere presset 
på Oslo-området.

• Utbygging av Rv4 gir den korteste veien 
mellom Trondheim og Oslo, og vil gjøre 
Mjøsbyen og Hadeland/Ringerike og 
Romerike til en mer samlet bo- og 
arbeidsmarkedsregion.

• Innlandet har mulighet til å videreutvikle 
norsk, landbasert bioøkonomi.

• Rv4 er en nasjonalt viktig eksportvei og 
en utbygging vil føre til økt verdiskaping.



https://tv.nrk.no/se?v=DKIN98070120Lover å levere en bedre Rv4 til eksportindustrien…men 
regjeringen må gjennom en prioritering først…

https://tv.nrk.no/se?v=DKIN98070120


Takk


